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Név:  Farkas Sanyi

  
  

Magáról:

  

Szeretem  az autókat, szeretek velük foglakozni. Ha  hobbiról van szó, akkor egyértelműen  a
rali az. Régen nézőként is ott  voltam a versenyeken, de most hogy szerelek,  hála Istennek
közelebb  kerültem a versenyautókhoz. Van egy pici lányom, aki  három éves, ő még  nem
ralizik.

  
  

Mit  csinál a csapatban?
 Szerelek,  szervizelem az autót. A verseny előtt összeülünk,  megbeszéljük, hogy ki mit fog 
csinálni, általában az enyém a futómű  vagy a motor.

  
  

Civilben:
 A  hétköznapokban is autókkal foglalkozom, szerelő vagyok egy Peugeot szervizben.

  
  

Mióta  a csapat tagja?
 Jó  kérdés, szerintem 1999 óta.

  
  

Hogyan  került közel a ralihoz?
 Terepraliban  szervizeltem a Simon Peti Mitsubishi Pajero- ját, és nézőként jártam rali 
versenyekre.

  
  

Hogyan  került közel a kanyik Rallye Team-hez?
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 Egy  Mecsek Rallye- n segítettem nekik először, egy ismerősöm vitt oda  hozzájuk.  Később a
szerelés mellett a „kis” Anti mellé is beültem a  versenyautóba, ő  pedig a tanulóm volt egy évig
a szervizben, hiszen ő  is autószerelőnek tanult.

  
  

Legemlékezetesebb  verseny? Miért?
 Antival  Gyálon, egy amatőr ralin indultunk először. Körülbelül tizenöt  éves lehetett,  és ezen a
az első versenyünkön rögtön a másodikak  lettünk.

  
  

Miért  jó a csapat?
 Régóta  ismerjük egymást, baráti alapon működik minden köztünk.  Szerintem ez nagyon 
fontos. A hétköznapi munkakapcsolat pedig csak  tovább erősíti a csapatot.
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